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Lapunkban részletes beszámolót olvashat a keves Olvasó az ISOFÓRUM XXX. 
Nemzeti Minőségügyi Konferenciájáról. A jubileumi esemény tiszteletére jelent meg a 
„30 ÉV A MINŐSÉGÜGYBEN / JÓK A LEGJOBBAK KÖZÜL” e-könyv, melyet a 
résztvevők ajándékba kaptak,- de nem csak ők. A majd 700 oldalas kiadvány 
tördelését a Green Edge Reklámügynökség végezte. Kérdéseimet a munka 
irányítójának, Czakó Miklós  vezető projektmenedzsernek, marketing kommunikációs 
szakértőnek tettem fel. 

 

Czakó Miklós 

 

- A New Technology, illetve a Green Edge valamint az ISOFÓRUM közötti kapcsolat 
nem most kezdődött! 
 

- Igen, már idejét sem tudom, hogy mikor kezdtünk el együtt dolgozni. Viccet félre téve, 
nagyon örültünk anno - ha jól emlékszem egy ipari kiállításon -, hogy felvettük a 
kapcsolatot. A minőségügy maga egy tőlünk viszonylag távol álló dolog, de egyre 
mélyebben megismerve mind a szervezetet, mind pedig a minőségügy jelentőségét, 
egyre közelebb került hozzánk.  

 



- A FÓRUMMAL közös munkához jó alapot szolgáltat minőség iránti érzékenységed. 
Ráadásul olyan partnereitek vannak, akiknek szintén nagyon fontos a minőség! Jól 
látom? 

 

- A minőség maga nagyon fontos a Green Edge Reklámügynökség és a NEW 
technology magazin számára is. Partnereinket leginkább a fiatalos lendület, a 
minőségi munka és minőségi ügyfélkapcsolat győzi meg. Nem feltétlen partnerekként 
gondolunk azokra, akiknek dolgozunk, hanem inkább közeli ismerősként, barátként. 
Nem egy barátság alakult ki már ezekből az ismeretségekből. 

Az ISOFÓRUM volt az első olyan szervezet, amelyben együttműködésünk hatására 
tagok lettünk és ezt követte egy másik is, amely járműipari szakmai szervezetként 
működik. Azt hiszem, szerencsés vagyok, mert mindkét szervezet által lettek már új 
partnereim, akikkel folyamatosan együtt tudunk dolgozni.  

 
- A TECHference és a Nemzeti Minőségügyi Konferencia egyaránt sikeres rendezvény. 

Tudtok-e egymás tapasztalataiból meríteni, azokat lehet-e hasznosítani? 
 

- Abszolút tudunk. Ennek eredménye volt a 2022-es konferencia második napjára 
szervezett két órás ISO-Blokk is, amelyet idén is folytatunk. Ez a blokk leginkább a 
minőségügy és ipar kapcsolatát boncolja, és az előadók is ennek mentén kerülnek 
felkérésre. 

Ezen a napon az ISOFÓRUM tagok díjmentesen vehetnek részt, így tágítva tudásukat 
mind a minőségügyet illetően, mind pedig az azt körülvevő ipart illetően. 

- Szakmailag mi a véleményed az e-könyvről? 
 

-  Nem mondom, hogy egyszerű munka volt, hiszen mégiscsak bő 600 oldalról 
beszélünk. Nagyon jó tapasztalat volt, hogy az elnökség elfogadta a javaslatainkat és 
súrlódásmentesen tudtuk végezni a munkát. Mindig gyors reakció volt mindenre és 
ezáltal egy gördülékeny együttműködés alakult ki ebben a majd féléves munkában.  
 

- Kiállítóként is ott voltál Balatonalmádiban a jubileumi konferencián. Miként értékeled a 
látottakat, hallottakat? 

 

- Mindig hallok érdekes dolgokat és most is így történt. Sok új „kézfogás” történt, hiszen 
a NEW technology magazint sokan nem ismerik ebben a szektorban. Volt, aki már a 
TECHference Ipari Konferencia mindkét napjára bejelentkezett, élve a tagsággal járó 
25%-os kedvezménnyel, amelyet nagy örömmel ajánlottunk fel az isófórumusoknak.  
Nagyon várom a következő konferenciát és bízom abban, hogy a szakmai kiállítás 
tovább fog fejlődni, még nagyobb lesz, hiszen sok-sok újdonság van a minőségügyhöz 
kapcsolódó szakmákban, amelyekre szükségük van ezeknek a szakembereknek is.  
Nyitni kell az ipar és az innovációk felé, amelyet a NEW technology magazin teljes 
mellszélességgel támogat. 
 

- Mivel invitálnád a Magyar Minőség Olvasóit novemberi konferenciátokra? 
 

- A program kialakulóban van, de bizton állíthatom, hogy ismét egy szintlépésre fog sok 
kerülni. Ha kiszeretné tágítani az ismeretanyagát, javaslom, hogy az első napon is 
vegyen részt a kedvezmények igénybe vételével, hiszen olyan előadók kerülnek 



bemutatásra, mint Bod Péter Ákos, korábbi jegybank elnök, Kiss Zoltán export 
igazgató az Endrich Bauelemente német vállalattól és még 3-4 külföldi előadó is jelen 
lesz. Kerekasztal-beszélgetéseinkben pedig a legégetőbb problémákról fogunk szólni! 

Találkozzunk november 23 -24 - én Inárcson, a Flow Hotelben, a TECHference Ipari 
Konferencián! 

- Köszönöm, hogy válaszoltál kérdéseimre. Munkáitok előtt: LE A KALAPPAL! 

 

                                                                                      Sződi Sándor                                                                                                                              

 


